
PROTOKÓŁ nr LXIV/2022 

Z LXIV SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 29 czerwca 2022 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXIV sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 09:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostały o godz. 13:23 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś zastrzeżenia do 

przedstawionego porządku obrad? Z racji i ich braku poddał porządek obrad pod 

głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Joanna Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z LXII i LXIII sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokoły z LXII i LXIII sesji 

RM znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do niego 

uwagi, protokół zostanie przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał podziękowania dla Radnych Rady 

Miejskiej Sierpca, jakie wpłynęły od SP nr 3. Następnie z zakresu prac Kmisji Budżetu, 

podczas jej posiedzenia w dniu 27 czerwca br., relację zdał Przewodniczący komisji, 

p. K. Kacperski. Jako kolejny, głos zabrał Przewodniczący Klubu „Dla Przyszłości 

Sierpca”, p. A. Balcerowski, relacjonując spotkanie klubu z dnia 22 czerwca br., 

którego tematem była dzisiejsza sesja Rady Miejskiej. Dodatkowo poinformował też  

o działaniach podjętych w ramach stowarzyszenia „Dla Przyszłości Sierpca i Powiatu 

Sierpeckiego”. Przewodnicząca Klubu Radnych „Sierpczanie” poinformowała,  

w imieniu własnym i jego członków, że na temat Raportu o stanie Gminy każdy  

z członków będzie się wypowiadał indywidualnie. 

 5. Raport o stanie Gminy Miasta Sierpc 2021 - debata. 

Raport o stanie Gminy Miasto Sierpc przedstawił Burmistrz Miasta, p. Jarosław 

Perzyński – załącznik nr 3 

a) Głosy radnych 

Radna, p. B. Gil, zwróciła uwagę, że w raporcie jest mało informacji na temat 

działalności na rzecz seniorów. Przekazała też uwagi na temat pracy Zarządów 

Osiedli i zadała pytanie, ile pieniędzy z budżetu Miasta Sierpc przeznaczono  

na działalność statutową osiedli, na jakich zasadach jest podział przyznawanych 

pieniędzy dla mieszkańców osiedli i ile złotych otrzymywało każde osiedle  

w 2021r. Zgłosiła też braki w dokumentacji poszczególnych Zarządów Osiedli. 

Kolejnym pytaniem dotyczącym raportu było, czy w Sierpcu są bezdomni, ilu ich 

jest i gdzie oni w ogóle są. Zapytała też o wyjaśnienie zasad jazdy rowerem po 

chodniku, co mówią na ten temat przepisy. Padły też pytania dotyczące Spółki 

ZGKiM w Sierpcu, czy jest zadowolony z tego, jak mieszkańcy segregują odpady. 

Następne pytanie dotyczyło kosztu wszystkich inwestycji, pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych, czy w Sierpcu będą braki nauczycieli, czy jest ich wystarczająca 

ilość. Kolejne pytania dotyczyły działalności MOSiR a także ile jest w Sierpcu 

placów zabaw i ile razy w roku dokonuje się ich przeglądu technicznego. Pytania 



dotyczyły również działalności CKiSZ w Sierpcu, pracy organizacji 

pozarządowych. Radna  Gil powiedziała, że nie znalazła w raporcie informacji 

na temat osób dorosłych i dzieci z niepełnosprawnościami i rodzaju opieki nad 

nimi. Radna przypomniała, że w ubiegłym roku prosiła, aby została umieszczona 

informacja na temat osób w wieku powyżej 100 lat. Dodała, że na temat innych, 

drobniejszych spraw będzie zwracała się do Pana Burmistrza w postaci 

interpelacji. 

Jako kolejny głos zabrał Radny, p. S. Jaworowski, który przychylił się do 

spostrzeżeń Radnej Gil na temat współpracy Zarządów Osiedli z Radnymi. 

Zawnioskował, aby na przyszłość zawarte były w raporcie dane w układzie 

graficznym, co obrazowałoby zmiany dokonujące się na przestrzeni lat. Dokonał 

porównania w aspekcie demograficznym w stosunku do roku 2020, 

zarejestrowanych działalności gospodarczych, administracji Urzędu Miejskiego. 

W kwestii finansów miasta Radny podkreślił, że bardzo widoczny jest wzrost. 

Wyraził też swoje spostrzeżenia na temat kondycji finansowej miejskich spółek 

oraz podziękowania Straży Miejskiej za jej aktywną działalność. 

Radny, p. K. Kacperski, odniósł się do wypowiedzi swoich przedmówców  

na temat współpracy Zarządów Osiedli z Radnymi określając je jako 

niesprawiedliwe podając jako przykład swoje pozytywne doświadczenia  

w kwestii współpracy z Zarządem Osiedla nr 4. Ad vocem głos w tej sprawie 

zabrał jeszcze Radny, p. S. Jaworowski. Radny, p. K. Skrzyński, stwierdził, że w jego 

przypadku współpracy z Zarządem Osiedla w ogóle nie ma. Dodał, że niektórzy 

Przewodniczący Osiedli, pomimo zaproszeń, ani razu nie pojawili się na tej sali  

a jednak pewne kwoty na swoją działalność otrzymują i są przez nich 

wydawane. Przewodniczący RM, P. D. Malanowski, powiedział, że dobrze  

by było, aby w przyszłym półroczu któraś z komisji zajęła się pracą osiedli. Radna, 

p. B. Gil, poparła Radnego Jaworowskiego w kwestii porównania graficznego  

w stosunku do lat poprzednich danych z raportu i ponowiła swoją prośbę  

o zamieszczaniu informacji na temat 100-latków oraz informacji o otrzymanych 

pieniądzach przez każde osiedle. Zapytała też, kto jest odpowiedzialny za pracę 

Zarządów Osiedli i dokumentacja w ich teczkach powinna być, jak należy. 

Radny, p. K. Rudowski, zadał pytanie o różnicę 10 mln między wysokością 

budżetu ponad 101 mln zł a wydatkami w wysokości 91 mln zł.  

Radny, p. J. Stachurski, wypowiedział się na temat mającej powstać obwodnicy 

określając ją jako wydarzenie historyczne, ze względu na to, że temat ten 

podejmowany był już od ponad 25 lat i stało się to w końcu faktem, za co, 

zarówno Burmistrzowi, jak i wszystkim osobom zaangażowanym  

w sfinalizowaniu tej inwestycji, chciał serdecznie podziękować w imieniu 

mieszkańców miasta Sierpca i własnym, jednocześnie podkreślając,  

że stał się cud. Radna, p. B. Gil, dołączając się do podziękowań stwierdziła,  

że wszystkie działania na pewno zostaną przedstawione w przyszłorocznym 

raporcie. 

Burmistrz sprostował, że całość działania zostanie opisana w raporcie za 2024 r., 

ponieważ prace będą trwały 2 lata. Następnie udzielił odpowiedzi na zadawane 

przez Radnych pytania do Raportu o stanie Gminy Miasta Sierpc wyjaśniając 

m.in., że Zarządy Osiedli otrzymują na swoją działalność po 5 000 zł plus po 0,50 zł 



na każdego mieszkańca. Jeśli chodzi o osoby bezdomne, to takich w tej chwili 

na terenie miasta nie ma. Poinformował też, iż nie występują braki kadrowe 

wśród nauczycieli, jest ich wystarczająca ilość. Działalność na rzecz seniorów 

przejawia się m.in. poprzez działający w CKiSZ Sierpc Uniwersytet Trzeciego 

Wieku. Różnica 10  mln zł, którą zauważył Radny Rudowski, wynika z kwestii kilku 

składników, m.in. z dotacji w kwocie 3 mln, którą miasto otrzymało 28 grudnia 

więc nie było możliwości wydatkowania jej przez 3 dni, jak również kwota 1 mln zł 

z Polskiego Ładu na oświetlenie otrzymane w ciągu kilku ostatnich miesięcy, 

część stanowią środki wolne a część pochodzi z nadwyżki budżetowej. Radny,  

p. S. Jaworowski, odniósł się jeszcze do kwestii porównywania danych z raportu 

na przestrzeni kilku lat w celu zobrazowania zmieniającej się sytuacji miasta. 

Skarbnik, p. K. Joniak, zauważyła, że te skale porównawcze nie są do końca 

spójne, ponieważ powinno się patrzeć na kwoty wykonanych dochodów  

i pewnych składników nie można porównywać rok do roku. 

b) Głosy mieszkańców 

Nikt z mieszkańców nie zgłosił się do debaty na temat Raportu o stanie Gminy Miasto 

Sierpc. 

6. Uchwała RM ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta Sierpca wotum zaufania. 

Po zakończonej debacie nad Raportem o stanie Gminy Miasto Sierpc za 2021 r. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poddał pod głosowanie przedmiotową 

uchwałę. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta Sierpca wotum zaufania. 

 Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

489/LXIV/2022 RM  ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta Sierpca wotum zaufania - 

załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Joanna Marta Szewczykowska 

Burmistrz podziękował Radnym za jednomyślność w głosowaniu i podkreślił, że jest to 

dla niego bardzo duże wsparcie i motywacja na dalszą pracę na rzecz miasta. 



7. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu miasta za 2021 r. 

 a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej ws. wydania opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta Sierpca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytała Skarbnik Miejski, p. K. Joniak – 

załącznik nr 5 

b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca 

Opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca przedstawił Wiceprzewodniczący 

Komisji Rewizyjnej, p. A. Balcerowski –  załącznik nr 6 

c) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej ws. opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej Sierpca wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Sierpca za rok 2021. 

W/w opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Przewodniczący Rady 

Miejskiej, p. D. Malanowski – załącznik nr 7 

 8. Uchwała RM ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 r. 

Po przedstawieniu w/w opinii Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zarządził 

głosowanie nad przedmiotową uchwałą. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 r 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

490/LXIV/2022 RM  ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 r. - 

załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Joanna Marta Szewczykowska 

9. Uchwała RM ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 r. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał treść projektu uchwały a następnie 

poddał go pod głosowanie. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 r. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

491/LXIV/2022 RM  ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 r. - załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Joanna Marta Szewczykowska 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, złożył gratulacje 

w imieniu Rady Miejskiej Burmistrzowi z tytułu otrzymanego absolutorium. Burmistrz 

powiedział, że jest to zaszczyt otrzymać po raz kolejny jednogłośne potwierdzenie 

dla kierunku, który został obrany kilka lat temu. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 30 min. przerwy. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radną, p. B. Gil – 6 interpelacji. Wszystkie 

interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone  

do protokołu - załącznik nr 10. 

 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, iż odpowiedzi na interpelacje 

Burmistrz udzieli na piśmie, ponieważ w tej chwili uczestniczy w spotkaniu z Wojewodą 

Mazowieckim, p. Konstantym Radziwiłłem, a na które będzie mógł odpowiedzieć, 

odpowie w sprawach różnych.  

Następnie przekazał dalsze prowadzenie sesji Wiceprzewodniczącemu RM,  

p. W. Frydrychowiczowi. 

 12. Uchwała RM ws. określenia zasad udzielania w 2022 roku dotacji celowej z 

budżetu Gminy Miasto Sierpc na dofinansowanie kosztów inwestycji polegających 

na wybudowaniu przyłącza kanalizacyjnego i przyłączeniu zlokalizowanych w 

Sierpcu nieruchomości do sieci kanalizacyjnej. 

Tytułem wstępu Przewodniczący Komisji Budżetu, p. K. Kacperski, poinformował  

o wprowadzonych podczas posiedzenia komisji autopoprawek do projektu,  



aby z dotacji mogli skorzystać również przedsiębiorcy płacący podatki w Sierpcu  

a nie tylko osoby fizyczne. 

Następnie głos zabrał Dyrektor „EMPEGEK, p. P. Pakieła, przedstawiając założenia 

projektu uchwały oraz pokrótce omawiając Regulamin udzielania dotacji, jak 

również wniosek o udzielenie dotacji i wniosek o rozliczenie i wypłatę dotacji. 

Wyjaśnił, iż wnioski te mogą składać mieszkańcy całego miasta, nie ma żadnych 

wyłączeń ani ograniczeń i może być ona udzielona do tzw. poniesionych kosztów 

kwalifikowanych, do których zalicza się dokumentację projektową, obsługę 

geodezyjną, jak również nabycie materiałów, czy też wynagrodzenie wykonawcy 

tego przyłącza, czyli robocizna. Wysokość dofinansowania będzie wynosić 50 % 

kosztów kwalifikowanych, ale nie więcej niż 2 500 zł. Będą to środki znajdujące się  

w budżecie Miasta Sierpca, pochodzące z dywidendy, która będzie wypłacona  

do końca sierpnia z wyniku finansowego, z zysku spółki za rok 2021. Dodał, że 

warunkiem wypłaty dotacji jest przede wszystkim zawarcie umowy  

z przedsiębiorstwem wodociągowo – kanalizacyjnym na odbiór ścieków. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy te dotacje będą dotyczyły tylko i wyłącznie 

kanalizacji sanitarnej. Dyrektor „EMPEGEK” potwierdził to. Radna dopytała, co jeśli 

ktoś nie będzie mógł wyłożyć swoich pieniędzy, to jakie będzie mieć szanse  

na przyłączenie się. Pan Pakieła powiedział, że zdarzały się sytuacje, kiedy 

przedsiębiorstwo podpisywało umowy z właścicielem posesji zainteresowanym 

przyłączeniem, gdzie jego koszt był rozkładany na dogodne raty, ale były to rzadkie 

przypadki. 

Radny, p. K. Rudowski, dopytał, czy to będą pieniądze wyłożone ze spółki, jeśli 

chodzi o dywidendę i czy podobne uchwały są planowane na przyszłe lata. 

Dyrektor potwierdził, iż będą to pieniądze pochodzące z dywidendy, czyli zysku 

wypracowanego przez spółkę za rok 2021. Przyznał też, że jeśli przyniesie to efekty,  

to jest to warte rozważenia, aby realizować to w kolejnych latach. 

Radna, p. B. Gil, zapytała w jaki sposób mieszkańcy zostaną zawiadomieni  

o możliwości składania wniosków. Dyrektor odpowiedział, że jest oczywiste, iż w tą 

kampanię promocyjną włączy się zarówno „EMPEGEK”, jak również miasto. Jako 

przedsiębiorstwo „EMPEGEK” ma również kontakt z osobami zainteresowanymi 

przyłączeniami i zostaną one o tym powiadomione. Radna zapytała jeszcze, czy 

Dyrektor wie, ile gospodarstw nie ma w Sierpcu podłączonej wody. Pan Pakieła 

powiedział, że nie ma przy sobie takich danych, ale stwierdził, że takich posesji jest 

bardzo niewiele. Dodał, że jeżeli ktoś tej wody jeszcze nie posiada, to powinien jak 

najszybciej skontaktować się ze spółką i zostaną określone warunki przyłączenia do 

sieci wodociągowej. Radna wyjaśniła, że pyta dlatego, ponieważ dotarła do niej 

informacja o kobiecie, która wychowała czwórkę dzieci nie mając wody w domu. 

Pan Pakieła powiedział, że wszystkich zainteresowanych zaprasza do siedziby spółki, 

ponieważ każdy przypadek jest indywidualny i koszty są najróżniejsze. 

Radny, p. K. Kacperski, zaproponował, że dobrym rozwiązaniem, jeśli chodzi  

o przekazanie informacji o dotacji, jest załączenie jej do rachunku za wodę. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia zasad udzielania w 2022 roku dotacji celowej z Budżetu 

Gminy Miasto Sierpc na dofinansowanie kosztów inwestycji polegających na 



wybudowaniu przyłącza kanalizacyjnego i przyłączeniu zlokalizowanych w Sierpcu 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi do sieci kanalizacyjnej 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

492/LXIV/2022 RM  ws. określenia zasad udzielania w 2022 roku dotacji celowej z 

Budżetu Gminy Miasto Sierpc na dofinansowanie kosztów inwestycji polegających 

na wybudowaniu przyłącza kanalizacyjnego i przyłączeniu zlokalizowanych w 

Sierpcu nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi do sieci 

kanalizacyjnej - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

13. Uchwała RM ws. przyjęcia "Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Miasta Sierpca na lata 2022 - 2026". 

O omówienie projektu tej uchwały została poproszona Inspektor WSK,  

p. K. Szpakowska. 

Radna, p. B. Gil, poruszyła kwestie warunków mieszkaniowych lokalu przy  

ul. Narutowicza 25, wyrażając opinię, że są one złe a w tym dokumencie są 

określone jako średnie i czy ten zapis można zmienić. Inspektor wyjaśniła, że te 

warunki zostały określone przez zarządcę budynku, na podstawie dokumentów, jakie 

posiada a zmiana zapisu mogłaby być dokonana po wykonaniu przeglądów lokalu. 

Radna Gil powiedziała, że uważa, iż te warunki są złe i jak i kto może zmienić ten 

zapis, aby w pierwszej kolejności pomóc rodzinie tam zamieszkującej. Pani 

Szpakowska powiedziała, że zostało to tak określone przez zarządcę na podstawie 

przeglądów. Radna dopytała, w takim razie, jak im można pomóc, skoro w tej chwili 

nie można zmienić tego zapisu. 

Radny, p. K. Kacpesrki, zaproponował, aby powołać Komisję Mieszkaniową w tej 

sprawie, bo na sesji Rady Miejskiej ten problem raczej nie zostanie rozwiązany. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowiczowi, poparł propozycję Radnego 

Kacperskiego. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyjęcia "Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Miasta Sierpca na lata 2022 - 2026". 



Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

493/LXIV/2022 RM  ws. przyjęcia "Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Miasta Sierpca na lata 2022 - 2026" - załącznik nr 12 

W trakcie głosowania wystąpiły problemy techniczne u Radnej, p. B. Gil, w związku  

z tym ustnie zgłosiła, że jest „za” przyjęciem przedmiotowej uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

14. Uchwala RM ws. zmiany uchwały Rady Miejskiej Sierpca nr 127/XIV/2015 z dnia 28 

października 2015 r. w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Sierpc. (punkt zdjęto  

z porządku obrad) 

Burmistrz, p. J. Perzyński, powiedział, iż chciałby, aby przedmiot uchwały został 

przedyskutowany na wspólnym posiedzeniu komisji, w szerszym gronie radnych. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że termin tej komisji, w trakcie 

trwania przerwy w obradach, został ustalony na dzień 18 lipca, na godz. 16:00.  

W związku z powyższym Burmistrz zgłosił wniosek formalny o zdjęcie tego punktu  

z porządku obrad. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o zdjęcie punktu 14 z porządku obrad.  

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 



Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowiczowi, odczytał dzienny porządek obrad 

po zmianach a następnie poddał go pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad po zmianach.  

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad po zmianach – załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

15. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

Przedmiot projektu tej uchwały został przedstawiony przez Podinspektor, p. Annę 

Woszczynę. Został też zaprezentowany załącznik graficzny dla określenia lokalizacji 

danej nieruchomości. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

494/LXIV/2022 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego - załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 



16. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego. 

Przedmiot projektu tej uchwały oraz jej uzasadnienie został przedstawiony przez 

Podinspektor, p. Annę Woszczynę. Został też zaprezentowany załącznik graficzny dla 

określenia lokalizacji danej nieruchomości. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

495/LXIV/2022 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego - załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

17. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego. 

Przedmiot projektu tej uchwały oraz jej uzasadnienie również został przedstawiony 

przez Podinspektor, p. Annę Woszczynę. Został też zaprezentowany załącznik 

graficzny dla określenia lokalizacji danej nieruchomości. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego. 

 Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

496/LXIV/2022 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego - załącznik nr 17 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 



Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

18. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego. 

Przedmiot projektu tej uchwały oraz jej uzasadnienie również został przedstawiony 

przez Podinspektor, p. Annę Woszczynę. Został też zaprezentowany załącznik 

graficzny dla określenia lokalizacji danej nieruchomości. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy ta działka musi być teraz sprzedana, bo dopływ 

gotówki do Sierpca będzie duży. Burmistrz odpowiedział, że rzeczywiście kwoty 

pozyskane na najbliższe lata są kwotami dużymi, ale przy tym niezbędne będą środki 

na wkład własny. Nie ma terminu na sprzedaż tych działek. Ta możliwość sprzedaży 

jest buforem bezpieczeństwa dla budżetu, gdzie średnio potrzeba ok. 15 % na 

wkłady własne do inwestycji, to są środki w granicach 4,5 – 5 mln zł i miasto musi być 

na to przygotowane. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego 

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

497/LXIV/2022 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego - załącznik nr 18 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

19. Uchwała RM ws. sprzedaży w formie bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działka nr 1745/4 o pow. 0,5109 ha położonej w Sierpcu przy  

ul. Romualda Traugutta na rzecz dotychczasowych użytkowników wieczystych. 

Przedmiot projektu tej uchwały oraz jej uzasadnienie również został przedstawiony 

przez Podinspektor, p. Annę Woszczynę. Został też zaprezentowany załącznik 

graficzny dla określenia lokalizacji danej nieruchomości. Podinspektor 

poinformowała też, iż cena wykupu nieruchomości została ustalona na kwotę netto 

350 000 zł. 



Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, czy nie lepiej tą nieruchomość wydzierżawić, bo 

sprzedać można zawsze. Czy nie ma ryzyka, że w tym miejscu zaraz powstanie blok. 

Burmistrz wyjaśnił, iż jest to działka pod już istniejącymi budynkami produkcyjnymi, 

poza tym ograniczenia wynikające z zagospodarowania przestrzennego wskazują 

tam na produkcję przemysłową. Cena również została zmodyfikowana w taki 

sposób, żeby było to z korzyścią dla miasta względem tego, co wynikało z formalnej 

wyceny. Dodał, że jest to jeden z dziesięciu największych przedsiębiorców w Sierpcu  

i jest wola, aby dalej prowadził swoją działalność i rozwijał produkcję. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży w formie bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działka nr 1745/4 o pow. 0,5109 ha położonej w Sierpcu przy  

ul. Romualda Traugutta na rzecz dotychczasowych użytkowników wieczystych. 

 Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

498/LXIV/2022 RM  ws. sprzedaży w formie bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działka nr 1745/4 o pow. 0,5109 ha położonej w Sierpcu przy  

ul. Romualda Traugutta na rzecz dotychczasowych użytkowników wieczystych - 

załącznik nr 19 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

20. Uchwała RM ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik, p. K. Joniak, która wyjaśniła,  

że Opactwo Sióstr Benedyktynek wystąpiło o dotację celową na prace 

renowatorskie przy ołtarzu głównym pod wezwaniem Najświętszej Marii Panny. 

Dodała, że Opactwo występuje prawie co roku o dotacje do Gminy Miasta Sierpc  

i na dzień dzisiejszy zostało ono zasilone kwotą ponad 517 000 zł w okresie od 2013  

do dnia 31 grudnia 2021 r. Pani Joniak poinformowała również, iż wniosek ten został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty oraz Komisję Budżetu. 

Radny, p. K. Rudowski, poinformował, że w ubiegłym roku Opactwo pozyskało na 

remonty, wtedy jeszcze kościoła i na dokończenie malowania Nawy Głównej, 

dotacje od zabytków, dotacje z Urzędu Marszałkowskiego, z Funduszu Kościelnego,  

z budżetu miasta oraz kwota własna ponad 20 000 zł, co zamknęło się kwotą ogólną 

ponad 160 000 zł. Zostało wykonane malowanie Nawy Głównej oraz rozpoczęty 

remont Ołtarza Głównego, który nigdy przedtem nie był remontowany i była 

obawa, że niedługo, po prostu, runie. Dodał, że w tym roku została przyznana 



dotacja z Funduszu Kościelnego, złożone zostało pismo do Pana Marszałka,  

do Funduszu Województwa Mazowieckiego i oczekuje na rozstrzygnięcie. Jeśli 

dzisiejsza uchwała zostanie zatwierdzona plus kwota własna parafii da to sumę  

ok. 30 000 zł, co pozwoli na dokończenie remontu ołtarza głównego, ołtarza,  

w którym utwierdzone jest tabernakulum oraz na częściowy remont ołtarza 

bocznego. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwał RM ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

499/LXIV/2022 RM  ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - załącznik nr 20 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

21. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

W tym punkcie również została poproszona o głos Skarbnik, p. K. Joniak, wymieniając 

najważniejsze dochody, którymi są nabycie prawa użytkowania wieczystego, 

wpływy z tytułu najmu, dzierżawy, kwot różnych rozliczeń finansowych. Dokonywane 

są również przeniesienia między paragrafami i rozdziałami. Wyjaśniła też, że jeśli 

chodzi o zadania, to nic się nie zmienia, zostają tylko zmienione nazwy zadań. 

Poinformowała, iż miasto otrzymało dofinansowania, np. z Polskiego Ładu, są to 

bardzo wysokie kwoty, jeszcze nie wszystkie są wprowadzone do budżetu, ponieważ 

najpierw muszą zostać wykonane pewne czynności przygotowawcze. Radna,  

p. B. Gil, zapytała o kwotę 240 000 zł na modernizację obiektów sportowych, czy to 

też jest z Polskiego Ładu. Skarbnik wyjaśniła, iż są to środki przeznaczone na elewację 

hali sportowej w Szkole Podstawowej Nr 2. Radna doprecyzowała, że to jest  

13,5 mln zł plus te 240 000 zł. Skarbnik potwierdziła, że właśnie tak. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

500/LXIV/2022 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok - załącznik nr 21 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

22. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 – 

2029. 

Przedmiot projektu tej uchwały również został przedstawiony przez Skarbnik,  

p. K. Joniak, która poinformowała, że najważniejszą zmianą jest nowe zadanie, 

rozłożone na lata 2022 – 2024 z nakładami z 2022 r., to jest budowa i przebudowa 

infrastruktury drogowej na obszarach rewitalizacji miasta Sierpca jako poprawa 

infrastruktury drogowej, czyli tzw. „dołek”. Środki te zostały pozyskane, część środków 

jest już w zasobie Gminy Miasto, czyli 970 000 zł i zostały wcześniej zaplanowane. 

Kwota 3 752 500 zł w 2023 r. i 3 752 500 zł w 2024 r., co daje łączność nakładów 

finansowych na tę inwestycję 8 475 000 zł na dzień dzisiejszy, które zostaną 

wprowadzone do procedur. Poza tym zostaje urealniona tabela, jeśli chodzi  

o dochody, wydatki. Nadmieniła również o zmianie ustawy o zamówieniach 

publicznych, która może spowodować niewielkie skoki o wskaźnik inflacji. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, dodał, że musimy takie sytuacje 

przewidywać i zabezpieczać się na takie ewentualności, stąd też może sprzedaż 

niektórych działek jest zasadna, aby być przygotowanym na kontynuacje inwestycji. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 – 

2029. 

 Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

501/LXIV/2022 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 

– 2029 - załącznik nr 22 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 



23. Sprawy różne. 

Radna, p. B. Gil, poinformowała, że 18 lipca, na wspólnym posiedzeniu komisji,  

nie będzie mogła być, ponieważ nie będzie jej w Sierpcu. Radny, p. K. Kacperski, 

zaproponował, aby Radni, którzy nie będą mogli uczestniczyć w tym spotkaniu, 

zgłosili to wcześniej Przewodniczącemu RM. Radny, p. S. Jaworowski, zgłosił, iż przy  

ul. Piłsudskiego brak jest ławek, koszy na śmieci i zapytał, kiedy będą i czy są na to 

środki. Dodał też, że uschło tam 5 drzewek i poprosił o ich uzupełnienie, jak również  

o uzupełnienie skradzionych palików ochraniających małe drzewka. Radna, p. B. Gil, 

dodała, że u wylotu tej ulicy do ul. Mickiewicza potrzebne są jeszcze pasy. Radny,  

p. K. Kacperski, zgłosił uszkodzenie samochodziku przez młodzież na placu zabaw 

między blokiem przy ul. Sienkiewicza a ul. Grota – Roweckiego. Zaproponował 

zainstalowanie monitoringu w tym miejscu i wzmożone patrole służb mundurowych. 

Radny, p. S. Jaworowski, odniósł się do wypowiedzi Radnej Gil w sprawie przejścia 

dla pieszych wyjaśniając, że ulica ta jest w okresie gwarancji i  dlatego w tej chwili 

nie można na niej pomalować pasów i zapytał, kiedy upływa okres gwarancyjny. 

Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o drzewka, to miasto oczekuje większego ich 

transportu, ławki zostały zamówione. Natomiast w kwestii okresu gwarancji zasięgnie 

dokładnych informacji i udzieli Radnemu odpowiedzi. W sprawie monitoringu  

i naprawy na placu zabaw Burmistrz zapowiedział, iż skontaktuje się ze Strażą Miejską, 

aczkolwiek temat ten był już poruszany i sprawdzi, jak został zrealizowany. 

 24. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej,  

p. W. Frydrychowicz zamknął obrady LXIV sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 

 


